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 ЄВРОПЕЙСЬКЕ МІСТО

СМІТТЯ ПІДЕ ПІД ЗЕМЛЮ
Навесні перед 
пісенним конкурсом 
«Євробачення – 2017» 
Київ стане охайнішим. 
Столична влада має 
намір запровадити 
технологію збору 
сміття, яка передбачає 
встановлення підземних 
контейнерів замість 
теперішніх відкритих 
баків, які псують 
зовнішній вигляд міста 
та часто створюють 
незручності киянам 
та гостям міста через 
неприємний запах.

Під час недавнього візиту до Бер-
ліна мер Києва Віталій Кличко 
відвідав комунальне підпри-

ємство, що відповідає за благоустрій 
німецької столиці. Там Кличку проде-
монстрували, як працює система вста-
новлення та обслуговування сміттєвих 
баків, які знаходяться під землею. 

Їх конструкція доволі проста: у за-
глиблення в землі опускається місткий 
контейнер, де врешті-решт і залишаєть-
ся сміття, поки його не вивезуть кому-
нальники. На поверхні ж - лише урна з 
широким люком, куди легко можна ви-
кинути пакет із побутовими відходами. 
Міські служби так само приїжджати-
муть, діставатимуть з-під землі контей-
нер та забиратимуть з нього сміття.

«Київ повинен ставати сучасним і ком-
фортним для мешканців та гостей міста. 
Скрізь, де я буваю, я цікавлюся, як працює 
міське господарство, які є особливості чи 
проекти, які можна втілити в Києві. І ми 

застосовуємо на практиці найкращий дос-
від. У Берліні я ознайомився з цікавими 
практичними речами, які будуть корисни-
ми для української столиці. І ми будемо їх 
запроваджувати», - відзначив Кличко.

Міський голова додав, що на вули-
цях столиці на першому етапі встанов-
лять близько сотні подібних урн, в яких 
ємність для збору сміття знаходиться 
під землею.

 ТРАНСПОРТ

ДО КІНЦЯ РОКУ СТОЛИЦЯ 
ЗАКУПИТЬ НОВІ ТРОЛЕЙБУСИ, 

АВТОБУСИ ТА ТРАМВАЇ

За рахунок додаткових 
надходжень до міського 
бюджету на закупівлю 
нового транспорту для 
киян виділили майже 
мільярд гривень. 

На ці кошти буде придбано 
50 нових автобусів, 40 тро-
лейбусів та 9 трамваїв. Один 

новий трамвай, який зараз курсує 
на Борщагівській лінії швидкісно-

го трамваю, столиця вже отримала 
навесні цього року. Це сучасний та 
зручний трамвай виробництва ком-
панії PESA зі 100% низькою підло-
гою, кондиціонером та Wi-Fi. До 
кінця року до столиці має прибути 
ще один трамвай від польського ви-
робника.

Також цьогоріч Київ у рамках 
кредитної угоди з ЄБРР вже отри-
мав 10 сучасних тролейбусів марки 
«Богдан». Як розповів мер Києва 

Віталій Кличко, до кінця 
року ще 11 тролейбусів, 
придбаних за кредитні 
кошти від ЄБРР, роз-
почнуть роботу на вули-
цях міста. «Це сучасні 
тролейбуси, з низькою 
підлогою, вони будуть 
зручними для киян з осо-
бливими потребами, — за-
значив міський голова. —
Наше завдання – посту-
пово оновити увесь рухо-
мий склад громадського 
транспорту Києва».

«Він стане важливою транспор-
тною артерією, оптимізує рух 
у Києві, зробить більш ком-

фортним і швидким пересування містом 
для киян і гостей столиці. І ми сьогодні 
докладаємо всіх зусиль, шукаємо будь-які 
можливості, щоб Подільсько-Воскресень-
кий міст із символу безгосподарності пере-
творився на сучасну транспортну артерію 
української столиці», — підкреслив мер 
Києва.

Також Віталій Кличко зустрівся з 
держсекретарем міністерства Райнером 
Бомбою та обговорив подальші кроки для 
реалізації проекту. Кличко подякував за 

його підтримку у втіленні проекту та до-
помогу в пошуках і залученні  інвесторів. 

Як відомо, Київ уже просунувся у 
відновленні проекту будівництва  мосту. 
Раніше мер Києва домовився з німецькою 
стороною про виділення 200 тисяч євро  
на здійснення фінансової та технічної 
експертизи Подільсько-Воскресенсько-
го мосту, в якій візьмуть участь німецькі 
фахівці.

«Експертну оцінку буде завершено 
навесні наступного року, і тоді ми рухати-
мемося далі. Це — перспективний проект, 
і я зроблю все, щоб його втілити», — на-
голосив Віталій Кличко.

 ПЕРСПЕКТИВИ

МЕР КИЄВА ВІТАЛІЙ КЛИЧКО ПРОДОВЖУЄ 
ПЕРЕГОВОРИ З НІМЕЦЬКИМИ УРЯДОВЦЯМИ 

ЩОДО ДОБУДОВИ ПОДІЛЬСЬКО-
ВОСКРЕСЕНСЬКОГО МОСТУ

Під час поїздки до Берліна 

міський голова зустрівся 

з міністром транспорту та 

цифрової інфраструктури 

Німеччини Александром 

Добриндтом. Віталій Кличко 

наголосив, що для Києва 

дуже важливо завершити 

будівництво та запустити 

рух через Подільсько-

Воскресенський міст.
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Очікується, що на пісенний конкурс до української 
столиці завітає близько 20 тисяч туристів.

На початку травня 2017 року ми будемо на 
100% готові до проведення Євробачення. У нас 

є потужна команда, і ми зробимо все, щоб туристи 
і гості Києва не тільки залишилися задоволеними 
рівнем підготовки і проведення Євробачення, а 
й оцінили красу і атмосферу нашого міста.

Віталій Кличко. 
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–На місці, де ми зараз стоїмо, 
встановлять сцену. Тут від-
буватимуться ключові події 

Євробачення, на яких будуть присутні до 
10 тисяч глядачів. Поруч — прес-центр, — 
розповідає мер Києва Віталій Кличко, огля-
даючи великі порожні зали Міжнародного 
виставкового центру на Лівому березі.

Разом з очільниками районів і профіль-
ними заступниками Київський міський 
голова вирішив особисто перевірити, як ви-
глядає головна локація Євробачення-2017 і 
територія навколо неї.

Біля МВЦ одразу кидаються у вічі дві 
недобудови, що височіють біля схилів Дні-
пра. Люди, які  придбали житло в цих бу-
динках, вимагають добудувати їх, водночас 
інші представники громадськості виступа-
ють проти і наполягають на знесенні. «Наше 
завдання — знайти компроміс, привести у 
належний стан територію, розбити зелені 
зони, облаштувати набережну, щоб уся те-
риторія виглядала доглянутою і сучасною. 
Адже це — не тільки питання проведення 
Євробачення, це питання благоустрою на-
шого міста. Один з варіантів – щоби забу-
довник знизив поверховість, засклив будів-
лю і облаштував територію навколо – а це 
майже десять гектарів», — зазначає Віталій 
Кличко.  

Не залишається поза увагою “інспекто-
рів” і покинутий довгобуд навпроти МВЦ. 
Він належить не місту, а “Нафтогазу”, і 
більше 20 років стоїть недобудований. Щоб 
ця споруда не псувала загального вигляду, 
столична влада вирішує забрендувати її.

Ще одна проблема, на якій акцентує 
увагу мер, — бетонна стіна вздовж Бро-
варського проспекту.  На думку столичного 
голови, вона повинна бути замінена на су-
часну шумопоглинаючу огорожу з нанесен-
ням бренду Євробачення.

Не забули столичні чиновники і про 
численні кіоски навколо станції метро “Лі-
вобережна”. Вердикт: МАФи, які псують 
зовнішній вигляд міста, будуть прибрані, а 
територія біля станції – облаштована. 

Одна з ключових вимог організаторів 
Євробачення – питання безпеки в укра-

їнській столиці. Міська влада вже виділила 
з бюджету міста кошти на програму «Без-
пека столиці». Зокрема, у Києві буде вста-
новлено 8 тисяч камер відеоспостереження, 
що дозволить значно підвищити рівень без-
пеки.

Київ також виконує свої гарантії щодо 
спільного фінансування підготовки та 
проведення  Євробачення-2017.  Столич-
на влада вже виділила з міського бюджету 
50 млн грн на організацію конкурсу, ще 
150 млн грн закладається в бюджет на на-
ступний рік. 

Виконуючий обов’язки генерального 
директора НТКУ Олександр Харебін від-
значає, що вирішено всі фінансові та юри-
дичні питання щодо проведення конкурсу у 
Києві. З приводу локації для церемонії від-
криття конкурсу, він зауважує, що нею міг 
би стати Маріїнський палац. “Якщо рекон-
струкцію Маріїнського палацу буде завер-
шено до квітня наступного року, є велика 
вірогідність, що ми проведемо церемонію 
відкриття саме там”, — зазначив Олександр 
Харебін.

Незважаючи на спекуляції і провокації, 
які поширювали недруги України, мовляв, 
Київ не готовий проводити Євробачення, 
міжнародна комісія з представників Євро-
пейської мовної спілки, яка відвідала укра-
їнську столицю минулого тижня, залиши-
лася задоволеною перебігом підготовки. 

«Наші іноземні партнери спочатку при-
їхали до Києва з не дуже гарним настроєм, 
оскільки розповсюджувалась інформація, 
нібито «все пропало», потрібно кудись пе-
реносити конкурс. Я радий, що після пере-
бування у Києві вони змінили свою думку 
і поїхали з позитивним настроєм. Я спіл-
кувався з ними, все добре, жодних думок, 
щоби переносити, комусь віддавати Єв-
робачення, немає. Це були спекуляції. Ми 
показали себе як надійні серйозні партнери. 
Київ готовий на гідному рівні провести пі-
сенний конкурс, увага до якого буде при-
кута з боку усіх країн світу», — наголосив 
Віталій Кличко.  

 Підготовка до проведення Євроба-
чення у Києві дасть значний поштовх для 

розвитку як інфраструктури міста, так і ту-
ристичної галузі. Адже пісенний конкурс 
міжнародного рівня — це не лише реклама 
для країни та міста, а й можливість залу-
чення інвесторів та туристів, які відвідають 
місто. 

«Готуючись до Євробачення, ми вкла-
даємо кошти в інфраструктуру. Після за-
вершення пісенного конкурсу у столиці 
буде ще більше відремонтованих доріг, но-
вих інфраструктурних об’єктів, зон відпо-
чинку та громадських просторів», — розпо-
відає Віталій Кличко.

Під час Євробачення-2017 Київ очікує 
до 20 тисяч туристів протягом двох тижнів. 
Міська влада запевняє, що проблем з розмі-
щенням гостей, які приїдуть до української 
столиці на пісенний конкурс, не виникне, і 
265 готелів різної категорії радо приймуть 
усіх охочих.  

За оцінками експертів у сфері туризму, 
один іноземний турист витрачатиме у Ки-
єві як мінімум  100 євро на день. “Йдеться 
не про пряме надходження цієї суми до 
міського бюджету, це гроші, які будуть ви-

трачатися в різних закладах, і з яких бізнес 
вже сплатить відповідні податки до місько-
го бюджету. Тобто приблизно 20 млн євро 
додатково надійде підприємцям Києва про-
тягом Євробачення”, – відзначає заступник 
голови КМДА Олексій Рєзніков.

До речі, столична влада запевняє, що 
привілеїв для міністрів і депутатів під час 
пісенного конкурсу не буде. «Євробачен-
ня – дуже демократичний конкурс, приві-
лейованих місць чи квитків для міністрів, 
депутатів та будь-яких можновладців не 
передбачено, а всі «статусні» особи, які 
розраховують на особливе ставлення, змо-
жуть спостерігати за конкурсом у першому 
ряду – біля свого телевізора у власній осе-
лі», – зазначив Рєзніков.

Останнє Євробачення у Стокгольмі ди-
вилися 204 мільйони глядачів у різних кра-
їнах світу. І столична влада переконана, що 
не менше охочих спостерігатимуть за тим, 
як відбуватиметься конкурс в Києві. Тож 
адміністрація міста докладає всіх зусиль, 
щоби українська столиця на найвищому 
рівні провела конкурс. 

  СВІТ ТІСНИЙ

СТАРИЙ ЗНАЙОМИЙ КЛИЧКА

Мер Києва Віталій Кличко розра-
ховує, що Дональд Трамп не змі-
нить політики підтримки Украї-

ни з боку США. 
Віталій Кличко знайомий з Трампом 

особисто вже багато років. Адже той від-
відував бої за участю братів Кличків. «Ми 
з Володимиром бачили Трампа в перших 
рядах, коли боксували, в тому числі в 
«Тадж Махалі» — арені, яка належить До-
нальду Трампу. Були у нього в гостях. Це 

наш старий знайомий, можна так сказа-
ти», — зазначив мер Києва.

За словами Кличка, комусь може по-
добатися чи не подобатися новообраний 
Президент США, однак це — вибір амери-
канського народу.

Водночас, столичний голова розра-
ховує, що Дональд Трамп з повагою ста-
витиметься до України. «І дуже важливо, 
щоб політика підтримки щодо України не 
змінювалася», — сказав Віталій Кличко. 

Крім того, мер Києва визнає, що Укра-
їні є чому повчитися у США, зокрема в 
питаннях підвищення соціальних стан-
дартів, розвитку економіки тощо. Більше 
того, на новообраному Президентові США 
лежатиме відповідальність не лише за на-
род своєї країни, а й за зовнішню політику 
Сполучених Штатів. «Я дуже сподіваюся, 
що політика США щодо нашої країни збе-
режеться. І США будуть завжди для нас 
другом і продовжуватимуть допомагати 
нам втілювати ті важливі реформи, без 
яких Україна не зможе стати по-справж-
ньому європейською державою», — під-
креслив Віталій Кличко.

Українці разом з усім світом з цікавістю очікували, хто ж стане 45-м 

президентом США. Довготривалі президентські перегони в Сполучених 

Штатах завершилися перемогою кандидата від Республіканської партії 

Дональда Трампа.
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